
 
Vihreiden valtuustoryhmän valtuustoaloite / Kankaanpään vuodeosaston potilashuoneisiin 
uudet televisiot 
 
KVALT 28.08.2023 § 55  
  

 
 

Vihreiden valtuustoryhmä jätti seuraavansisältöisen valtuustoaloitteen: 
 
”Kankaanpään vuodeosasto tullut tutuksi ja kävi ilmi, että potilashuoneissa 
on ikivanhat toimimattomat tv:t, kanavia ei saada vaihdettua, sammutus 
vetämällä johto seinästä ja käynnistys painamalla kynällä telkkarin kolosta. 
Hyvinvointialueen en usko tässä tilanteessa telkkareihin investoivan, joten 
heräsi ajatus, voisiko kaupunki investoida muutamia tuhansia euroja ja 
hankkia potilashuoneisiin uudet telkkarit? Mielestäni tämä olisi merkittävä 
sairaiden kankaanpääläisten henkistä hyvinvointia lisäävä tekijä. 
Surulliselta tuntuu ajatus kävelykyvyttömästä vanhuksesta tuijottamassa 
päivät tyhjiä seiniä, jos ei ole mahdollisuutta katsoa maailman menoa 
tabletista tai kännykästä. Nostan siis tässä kohdassa kysymyksen, olisiko 
mahdollista lisätä myös tämä investointimäärärahoista toteutettavaksi? Tai 
muulla tavalla.” 

 
Päätös Aloite päätettiin lähettää kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi. 

 
 
 
KHALL 04.09.2023 § 285  
  

 
 

Valmistelija  
 
 

Esittelijä Kaupunginjohtaja Mika Hatanpää 
 

Päätösehdotus Kaupunginhallitus päättää, että kaupunki selvittää televisioiden hankinnan 
Kankaanpään vuodeosastolle.    
 

Päätös Ehdotus hyväksyttiin. 
 
 
Täytäntöönpano  
 
Lisätietoja antaa Kaupunginjohtaja Mika Hatanpää, 044 577 2210 
 

 
 
KHALL 19.02.2024 § 63  
  

 
 

Valmistelija  
 
Kankaanpään kaupunki pitää vuodeosaston viihtyvyyttä tärkeänä useista 
syistä, ja uusien televisioiden hankinta voi olla kaupungin näkökulmasta 
perusteltu. 
 



Potilaiden hyvinvointi: Uusien televisioiden hankinta edistää potilaiden 
hyvinvointia tarjoamalla heille mahdollisuuden viihtyä ja rentoutua 
sairaalassa. Tämä voi myönteisesti vaikuttaa potilaiden kokemukseen 
hoidosta ja auttaa heitä toipumaan nopeammin. 
 
Vuodeosaston sijainti Kankaanpäässä varmistaa koko Pohjois-Satakunnan 
väestön helpon saavutettavuuden terveydenhuollon palveluihin. Potilaiden 
ja heidän omaistensa on helpompi päästä vuodeosastolle, mikä parantaa 
hoidon saatavuutta ja reagointia akuutteihin tilanteisiin. 
 
Kankaanpään vuodeosastolla on 14 potilashuonetta. Arvioitu kustannus 
televisioiden hankkimisesta jokaiseen potilashuoneeseen on noin 5000 
euroa.  
 

Esittelijä Kaupunginjohtaja Mika Hatanpää 
 

Päätösehdotus Kaupunginhallitus päättää hankkia Kankaanpään vuodeosastolle televisiot 
kaikkiin 14 potilashuoneeseen. 
 
Lisäksi kaupunginhallitus esittää, että kaupunginvaltuusto merkitsee 
aloitteesta annetun selvityksen tiedoksi ja toteaa aloitteen loppuun 
käsitellyksi. 
 

Päätös Ehdotus hyväksyttiin. 
 
 
Täytäntöönpano Satakunnan Hyvinvointialue 
 Rakennut ympäristö / tilapalvelu 
 Kaupunginvaltuusto 
 
Lisätietoja antaa Kaupunginjohtaja Mika Hatanpää, 044 577 2210 
 

 
 
KVALT 25.03.2024 § 12    
1338/02.05.01.00/2023    

 
 
Päätösehdotus Kaupunginvaltuusto merkitsee aloitteesta annetun selvityksen tiedoksi ja 

toteaa aloitteen loppuun käsitellyksi. 
 

Päätös Ehdotus hyväksyttiin. 
 

 


